
 

Raymond Niks en dochter Eva pakken met hun Witje ( 20-330 ) de 1e VNCC Ruffec 2023. 

Raymond en Eva wonen in Westerhaar, nog een echt Twents duivendorp. Raymond’s zijn ouders zijn 

bekende liefhebbers in deze contreien en ook zijn schoonvader en zwager ( H. Doldersum & Zn ) 

bezitten veel aanzien in de duivensport. Dus voor Raymond is duivensport een normaal onderdeel 

van het gezinsleven. Zo’n  acht jaren geleden stapte Raymond uit de combinatie en bouwde hij op 

eigen erf een mooi duivenhok ( 16 m). Zijn schoonvader en andere familieleden/vrienden hielpen 

hem met het bouwen van een goed hok. Ondanks dat het hok op het westen staat is men er in 

geslaagd om de nadelen hiervan te neutraliseren. Raymond en Eva pakten het direct goed aan en 

waren  succesvolle programmaspelers, maar drie jaar geleden werd besloten om de focus op de fond 

te richten.  Bij Robin Bakhuis werden eieren gehaald uit zijn kwekers en natuurlijk bij zijn vader en 

moeder. Ook werden 10 duiven gehaald bij de combinatie Rekker-Westra, hier zat de vader van 

“Witje”bij. Van deze 10 duiven zijn er later een aantal losgekomen, inclusief de vader van “Witje”. 

Nooit weer gezien. Later bleek dat een zeer goede kweeklijn te zijn bij Auke ( zoon Troy is grootvader 

van “Witje”). De moeder ( 19-690 ) is dochter 232 van J.Wessels & zn, zit bij Doldersum, de 19-690 is 

tevens moeder van de 1e npo Chateauroux’23 bij Doldersum. “Witje”vloog in het begin van dit 

seizoen steeds bij de eerste drie,maar de laatste vluchten viel ze terug. Raymond dacht dat ze de 

forme kwijt was en zette haar niet bovenaan. Raymond denkt dat het papjong haar heeft 

gemotiveerd, deze had hij er onder geschoven en de doffer werd een dag voor inkorving verwijderd. 

Op deze stand werd ze een dag later ingekorfd. Eva zorgt voor de jonge duiven en valt in als 

Raymond te druk is met zijn baan. Eva geeft alle jonge duiven een naam, zo ook het winnende 

duivinnetje van Ruffec. Haar naam “Witje” is niet zo vreemd als men dit witbonte duivinnetje ziet. Ze 

is goed en stevig gebouwd, geboren uit ouders met dag-en overnachtfond bloed. Dat “Witje”geen 



toevalstreffer is, bewijst haar prestatie op Bergerac’21, Raymond moest haar de boom uitfluiten en 

kon haar  pas om 03.34 constateren, ze zat er al veel langer! Tevens werd ze als tweejarige 

duifkampioen marathon in het NIC Sibculo door tweekeer vroeg te zitten op Limoges en Bergerac . 

De duivin heeft Raymond zelf gekweekt en ze is nog niet aan het einde van haar vliegcarrière, ze gaat 

nu mee naar Bergerac. Duiven worden op nest gespeeld, want Raymond heeft veel plezier aan het 

contact met zijn duiven. Zo nu en dan wordt op nest een bijzonder vroege duif gedraaid in den lande 

en Raymond heeft liever een kopduif dan een kampioenschap. Het constateren van “Witje” ging niet 

van een leien dakje, want ze stond niet op het scherm. De duif werd aan mede letter Wout Nijboer 

gegeven en dan word je druk, klok uit, klok aan, geen effect. Alles opnieuw aansluiten zonder 

laptopverbinding gaf de uitkomst. Uiteindelijk werd de duivin 3 minuten later geconstateerd. 

Raymond dacht nog niet direct aan een eerste VNCC, gezien het feit dat een ander liefhebber in de 

buurt al een zeer vroege topduif had gedraaid ( nu voor de 2e  keer 1e NPO op Ruffec ). Maar deze 

liefhebber is niet lid van VNCC, vandaar dat Raymond en dochter bovenaan op de meldlijst werden 

geplaatst. Een van de eitjes van “Witje” bleek bevrucht te zijn. Deze heeft Raymond na de vlucht aan 

dorpsgenoot Joey Bakhuis gegeven. Men gunt elkaar wat en juist de keuze van Raymond om zich te 

richten op de zware fond werd ingegeven door de hartelijkheid onder de fondliefhebbers. Raymond, 

hoe heb je de duiven voorbereid op de fondvluchten? In het najaar en voorjaar worden ze via het 

water gekuurd tegen paratyfus en natuurlijk krijgen ze de PMV prik. Ik heb de duivinnen dit jaar zes 

weken verduisterd gehad tot ongeveer half mei. Maar dat ga ik niet herhalen, duivinnen kwamen 

niet in forme en ik had ook last van achterblijvers. De prestaties van de doffers zijn veel beter, dus 

wat wil je? Het hok staat onder een rij hoge bomen en staat daardoor al op een donkere plek, pas 

rond 14.00 uur komt de zon er op. Door lampen overdag aan te zetten probeer ik dit op te heffen. De 

training is niet echt speciaal. In de ochtend gaat alles er uit, vlag er op en 1 uur verplicht trainen, 

duiven mogen mij dan niet zien, anders…..! In de avond is het vrij in-en uit vliegen, geen dwang. De 

duiven hebben alle programmavluchten gehad tot twee weken voor Limoges. Daarnaast nog selectief 

Tienen ingezet en heb de duiven met een groepje liefhebbers zelf nog weggebracht. Vrijdag voor de 

inkorving stond ik nog met de duiven in Lommel, verliep prima. Duiven krijgen op maandag en 

dinsdag Vitae Forte in het water. Om de twee á drie weken worden de duiven door Nanne Wolff  

nagekeken. Dit is beter dan blind kuren. Raymond is zich zeer bewust dat wij de duiven alleen 

kunnen beoordelen op uiterlijke kenmerken en dan een jong beoordelen op fondkwaliteiten is uiterst 

twijfelachtig. Laat het jong maar uitgroeien en zichzelf bewijzen. Bouw zegt nog niks over het 

karakter van de duif. Raymond observeert liever zijn duiven en houdt de gezondheid scherp in de 

gaten. De gezondheid van de jongen is beter geworden door ze tweekeer in te laten enten met 

PMV/Rota, nu geen last meer van coli.  Maar het beleid is, zo weinig mogelijk medicijnen gebruiken. 

Zorg dat de jonge duiven ervaring op doen in hun eerste levensjaar, dat beperkt de verliezen als ze 

jaarling zijn. In de toekomst wil Raymond zich meer richten op de ZLU-vluchten, een mooie ploeg 

klaarmaken voor Barcelona, is de uitdaging. Dit jaar doet hij voor het eerst mee op Barcelona. Het 

wordt een spannende zaterdag: voor het eerst meedoen op Barcelona en ook nog duiven mee op 

Cahors, veel succes. 

  



 

Eddy Bloemen uit Staphorst pakt de tweede op Ruffec. 

Deze liefhebber heeft al aardig wat mooie uitslagen behaald op de fond. Voor Ruffec had Eddy er 20 

uitgezocht, 10 jaarlingen en 10 oudere duiven. Helaas deden de jaarlingen het minder en zijn ze nog 

niet allemaal terug. Maar zijn 1e getekende de 19-809, een nestdoffer was voldoende gemotiveerd. 

Hij werd ingekorfd op 4/5 daagse eitjes en viel met veel geweld zaterdagavond om 18.09 op de 

antenne. Deze doffer heeft al bewezen over vliegkwaliteiten te beschikken. Op de snelle Bergerac 

van 2021 viel hij om 02.28 en werd daarmee 1e afd. 10 en 2e nationaal S4. Doffer pakt bijna altijd zijn 

prijs, dus begrijpelijk dat Eddy hem bovenaan had staan. Zijn vader is de Pitbull en komt van 

kweekcentrum Friesland ( lijn Zwart Goud ). Moeder is zus Nelson ( 1e nat. Ruffec’13), hier zie je 

duiven van de Gebr. Limburg x lijn Blauwe Vanoppen/Gyselbrecht.  Normaal worden duiven met 

twee TT noteringen op het kweekhok geplaatst, maar Eddy wil hem nog één keer spelen op Bergerac. 

De 19-809 gaat nu door het leven als “Herman”, dit ter nagedachtenis van een pas overleden goede 

duivenvriend. Door ruiling, samen kweken en het wordt je gegund probeert Eddy de kwaliteit van zijn 

duivenstam te verhogen. Eddy is zeer te spreken over de producten van Beute. Zo vlogen de duiven 

wat minder ( invloed van de NO-wind van de laatste tijd? ) tijdens hun verplichte trainingsvluchten 

van een uur, hierop gaf Eddy de duiven LTW kruiden elixer van Beute ( voor de luchtwegen/koppen ) 

in het water en binnen 4 dagen knalden ze weer het hok uit. Ja, als je dit ziet, dan moet het wel 

werken. Vandaar dat Eddy het Beute systeem volgt. Eddy heeft een schema t.a.v. welke duiven waar 

naar toe gaan, maar mocht een duif niet al te fit zijn , dan wordt deze thuisgehouden. Deze 

liefhebber oordeelt de duiven graag op hun spierkwaliteit, voelt de duif goed, dan wordt ze gespeeld. 

Stuit liefst gesloten, maar prestaties zijn leidend, want wat weten wij er van? Eddy speelt bijna alle 

programmavluchten, inclusief de midfond vluchten met één nacht mand, als voorbereiding op de 

fond. Het weekeinde voor Ruffec heeft hij samen met duivenmaat Johan Jansen de duiven nog even 

weggebracht om ze scherp te houden.  



Freek Smit LD heeft de 3e snelste duif van Ruffec. 

Freek woont in Zwartemeer en speelt samen met zijn vader, elk op een eigen erf en onder de naam 

Freek Smit en Freek Smit LD. Freek ving als klein jongetje een sierduifje en wilde deze houden, maar 

zijn vader had vroeger postduiven gehad. Dus er kwamen echte duiven en werd Freek 

duivenliefhebber. Het hok van de overnachters staat bij zijn vader ( Freek Smit LD ). De letters LD 

staan voor Long Distance. Bij Freek thuis worden de programmavluchten en de eendaagse 

fondvluchten gevlogen en dit lang niet onverdienstelijk, kijk maar eens naar zijn site. Ruffec heeft een 

afstand van 894 km en dat ligt precies op de pijngrens van wel of niet eendaagse duiven meegeven. 

Men koos voor zekerheid en alleen de zware fondduiven gingen mee. Rond 18.37 kregen vader en 

zoon  twee duiven tegelijk, maar de doffer 20-664 liep als eerste binnen, snel gevolgd door een 

jaarling duivin. Freek speelt dubbel weduwschap ( heeft een drukke baan ) en houdt het zo 

eenvoudig mogelijk. Als voorbereiding worden de duiven zoveel mogelijk gespeeld op de 

programmavluchten en als afsluiter één dagfond vlucht. In feite was Ruffec hun eerste serieuze 

fondvlucht, vandaar dat men 33 duiven hiervoor had ingebracht. De groep bestond uit 12/13 ouden 

aangevuld met jaarlingen. Overdag mogen de duiven tweekeer vrij uitvliegen zonder vlag, hierin ziet 

men geen meerwaarde. In het verleden consulteerde Freek bijna iedere week Nanne Wolff om de 

duiven na te laten kijken. Dat doet hij nu niet meer, als zijn gevoel aangeeft dat er iets aan mankeert 

onderneemt hij actie richting Nanne. Duiven worden in het begin van de week licht gevoerd ( 

Verkerck zak ) en richting eind van de week wordt het voer zwaarder.  

 


